
Proč jít na gymnázium? 

Předtím než jsem psala přijímačky na gymnázium, byla jsem rozhodnutá, že 

jdu na základní školu, jelikož jsem na gymplu nikoho neznala, nakonec jsem 

se ale rozhodla jít na gymnázium a vůbec toho nelituju. 

Myslela jsem si, že budu mít hrozně moc domácích úkolů, což vůbec není 

pravda, možná se toho učíme víc než na základních školách, ale to je tím, že 

se spíš snažíme učivo probrat dopodrobna. 

Ve třídě jsme dobrá parta, skoro vůbec se tu nehádáme. 

Rozhodně nelituju toho, že jsem šla na gymnázium. 

Betty 


